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Abstract (en)
The shelter has mobile sections positioned along a longitudinal direction (X). The sections include a roof (6) that presents a longitudinal edge (7)
mounted on a guiding rail (12) that is fixed on a civil engineering structure, where the sections slide along the longitudinal direction. The edge
includes a ridge section (17) that penetrates partially in an open groove laterally presented by a guiding rail (12). The ridge section is extended
along the direction between two carriages (22) that penetrate in the groove of the guiding rail, where the carriages are mounted on axial ends of end
beams.

Abstract (fr)
Abri comportant un tronçon mobile monté coulissant selon une direction longitudinale (X) sur un rail de guidage (12) fixé sur un ouvrage de génie
civil (9). Le tronçon mobile comporte un profilé de rive (17) qui pénètre partiellement dans une gorge (32) ouverte latéralement appartenant au rail
de guidage, le profilé de rive s'étendant selon la direction longitudinale entre deux chariots (22) qui pénètrent également dans la gorge du rail de
guidage et qui roulent en prenant appui sur ledit rail de guidage.
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